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Szanowni Państwo,

na mecze Podbeskidzia kazdorazowo akredytowanych jest blisko 120 dziennikarzy, z ktorymi
klub udanie współpracuje od lat. Zawsze - choĆ zdarzały się trudne polemiki istanowcze
wymiany zdan - dązę do dialogu z dziennikarzami inigdy klub nie utrudniał dostępu do
informacji dziennikarzom. Jako klub jesteśmy otwarci na wspołpracę ze wszystkimi redakcjami,
które cenią sobie kodeks etyki dziennikarskiej. Postawa pana Kawalca reprezentującego portal
bielsko,biala.pl zmusiła mnie jednak do podjęcia trudnej decyzji o odebraniu akredytacji
medialnej. To pierwsza taka decyzja w historii zarządzania przeze mnie klubem, Po
wyznaczeniu przez redakcję portalu bielsko,biala.pl inne9o dziennikarza do obsłu9i
podbeskidzia nie widzę przeszkod, aby klub z nim współpracował iwydał mu akredytację.

Dalsza współpraca z panem Kawalcem jest niemożliwa ze względu na jego tendencyjnoŚĆ oraz
brak dziennikarskiego obiektywizmu/ czego ofiarą jest wizerunek całego Klubu oraz moje dobre
imię. Pan Kawalec od dawna z sobie tylko znanych powodow poszukuje okazji do
przedstawienia Klubu w negatywnym Świetle oraz do zdyskredytowania mojej osoby. Działania
pana Kawalca posunęły się nawet do oczekiwania od właścicieli Klubu zwolnienia mnie ze
stanowiska prezesa, Ataki medialne za pośrednictwem portalu bielsko.biala.pl dążyły do
przedstawienia mnie w oczach opinii publicznej jako przestępcę, pomimo braku potwierdzonych
zarzutow, co ostatecznie zostało wyjaŚnione na drodze prawnej.

Wbrew pogłoskom przyczyną odebrania panu Kawalcowi akredytacji medialnej nie jest
wytoczenie sprawy sądowej gminie Bielsko-Biała za odmowę ujawnienia wysokoŚci kontraktow
zawodniczych, choć ja sam, jako prezes Klubu będę bronił dobra spółki i nie dopuszczę do
ujawnienia kwot zapisanych w kontraktach zawodnikow Podbeskidzia, poniewaz jest to objęte
tajemnicą handlową,

Dziennikarstwo pana Kawalca oparte jest na pogłoskach oraz niepotwierdzonych informacjach.
Rozmów z nim zaprzestałem juz od pewne9o czasu/ gdy kilkukrotnie zniekształcił moje
wypowiedzi iprzedstawił moje słowa iw innym tonie, wyrwane z kontekstu.

Nie wiem czyje interesy reprezentuje pan Kawalec i jaką ma korzyŚc z nieustannego
atakowania Klubu, jego właścicieli i mnie osobiŚcie. Zastanawiam się kto stoi za panem
Kawalcem i z czyjej inspiracji powstają jego ataki?
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